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ستاری عنوان کرد؛
 پیگیری ورود شرکت های دانش بنیان 

به حوزه کشاورزی و شیلات
معاون علمی و فناوری گفت: یک کمیته پیگیری در معاونت علمی ایجاد شده 

که ورود شرکت های دانش بنیان به حوزه کشاورزی و شیلات بیشتر شود.
سورنا ستاری در حاشیه رویداد نیازهای فناورانه صنعت شیلات که امروز در خانه نوآوری و 
فناوری ایران برگزار شــد، در جمع خبرنگاران گفت: تعداد شرکت های دانش بنیان در حوزه 
کشاورزی کم است به طوری که کمتر از ۴ درصد کل شرکت های دانش بنیان به این حوزه 
ارتباط دارد.معاون علمی و فناوری رئیس جمهور گفت: یکی از اولویت های جدی امسال معاونت 
علمی و فناوری توسعه تعداد و فعالیت شرکت های دانش بنیان در حوزه کشاورزی از جمله 
شیلات است.ستاری ادامه داد: در این راستا یک کمیته پیگیری در معاونت علمی ایجاد شده که 
ورود شرکت های دانش بنیان به حوزه کشاورزی و شیلات بیشتر شود.وی با بیان اینکه بر همین 
اســاس سرمایه گذاری های بخش خصوصی هم در حال جذب شدن است، ادامه داد: با این 
رویکرد جدید وزارت جهاد کشاورزی و سازمان شیلات می توانند نیازهای خود را برطرف کنند.

معاون علمی و فناوری رئیس جمهور ادامه داد: محصولاتی توسط دانش بنیان ها تولید شده که 
در این نمایشگاه به نمایش درآمده؛ باید منتظر اتفاقات خوبی در این زمینه باشیم.

وی افزود: حوزه دریا در کشور ما مغفول مانده است و جای کار دارد. این حوزه بکر ظرفیت 
بالایی در سرمایه گذاری و ورود فناوری دارد و معاونت علمی و فناوری تلاش دارد که این حوزه 

را با استفاده از فناوری توسعه دهد.

ایرپاد جدید ریلمی به زودی عرضه می شود 
ایرپاد 3S ریلمی دارای قابلیت حذف نویز فعال تا ۴۲ دسی بل است.  طبق 
گفته افشاگران ریلمی قصد دارد ایرپاد جدید خود را با نام 3S Buds Air به 
بازار های جهانی عرضه کند. انتظار می رود این دستگاه در مقایسه با نسخه 
قبلی خود بهبود یافته باشد در درادامه با قابلیت های این ایرپاد آشنا می شوید.
براساس گزارش ها، ایرپاد ریلمی ۳S دارای درایور های ۱۰ میلی متری با دیافراگم پلیمری 
کریستال مایع برای ارائه صدای واضح و باس قدرتمند است که از Dolby Audio )صدای 
فضا( و تنظیم صوتی قابل تنظیم پشتیبانی می کند.طبق گفته افشاگران، این دستگاه دارای 
قابلیت حذف نویز فعال تا ۴۲ دسی بل است. کاربران می توانند با یکبار شارژ حدود ۵:۳۰ ساعت 
از ایرپاد جدید استفاده کنند؛ و با کمک کیس شارژ می توان آن را تا ۳۰ ساعت افزایش داد. با 

روشن بودن ویژگی ANC، کل عمر باتری حدود ۲۲ ساعت خواهد بود.
 ایرپاد ۳S ریلمی همچنین دارای حالت شــفافیت، اتصال دو دستگاه، حالت تأخیر کم ۸۸ 
میلی ثانیه برای بازی، کنترل های لمسی برای پاسخگویی به تماس ها، مدیریت رسانه و استفاده 
از دستیار های صوتی در گوشی های هوشمند است. طبقه بندی IPX۵ برای مقاومت در برابر 

تعریق و پاشش آب در Buds Air ۳ وجود دارد.

سونی زمان عرضه جدید ترین هدست واقعیت 
مجازی خود را اعلام کرد

شرکت سونی اعلام کرده است که هدست PS VR۲ این شرکت در اوایل 
سال ۲۰۲3 به بازار می آید. 

اگر امیدوار بودید در طول فصل تعطیلات از هدســت واقعیت مجازی سونی استفاده کنید، 
متأسفانه خوش شانس نیستید. نزدیک به شش سال پس از معرفی نسخه قبلی هدست واقعیت 
مجازی سونی در سال ۲۰۱۶، سونی روز دوشنبه در اینستاگرام خود اعلام کرد که نسخه بعدی 

سیستم واقعیت مجازی مبتنی بر کنسول تا اوایل سال ۲۰۲۳ عرضه نخواهد شد.
این شرکت برای اولین بار سخت افزار جدید را که شامل یک هدست به روز شده و کنترلر های 
اصلاح شــده است، در ماه فوریه به نمایش گذاشت. بنا به گزارش ها، PS VR۲ که برای 
تطبیق بهتر با PS۵ ساخته شده اســت، دارای ارگونومی نرم تر و قابل قبول تر و همچنین 
قابلیت پخش زنده و حالت سینمایی است.طبق یک وبلاگ در ماه گذشته، تنظیمات جدید این 
هدست با وضوح ۴۰۰۰x۲۰۴۰ )یعنی ۴۰۰۰x۲۰۴۰ در هر چشم(با فرکانس ۱۲۰/۹۰ هرتز 
اجرا می شود. همچنین باید اشاره کرد که شرکت سونی هنوز در مورد قیمت و جزئیات کامل 

این محصول صحبتی نکرده است.

اخبار کوتاه 

آگهی فقدان سند مالکیت 
ــی  ــاک ثبت ــی پ ــن اعیان ــتثنا ثم ــه اس ــت   ششــدانگ ب ســند مالکی
ــک  ــر الکترونی ــاهرود در دفت ــه ش ــش س ــع در بخ 1/268/5212 واق
ــاث  ــه غی ــم معصوم ــام خان ــماره 140020329010011568   بن بش
الدیــن صــادر و تســلیم گردیــده اســت ســپس  نامبــرده  برابــر 
استشــهادیه المثنــی  اعــام مخــدوش شــدن ســند را نمــوده اســت  و 
درخواســت صــدور ســند مالکیــت المثنــی   را نمــوده ا  لذا برابــر تبصره 
5 مــاده 120 ائیــن نامــه قانــون ثبــت مراتــب یکبــار در یکــی از روزنامه 
هــای کثیرالانتشــار اگهــی تــا هرکــس نســبت بــه صــدور ســند مالکیت 
اعتــراض دارد و یــا ســند مالکیــت در دســت وی میباشــد و یــا مدعــی 
انجــام معاملــه ای اســت مراتــب را حداکثــر ظــرف مــدت 10 روز پــس 
از انتشــار اگهــی کتبــا بــه اداره ثبــت اســناد و امــاک شــاهرود اعــام 
نمایــد در غیــر اینصــورت پــس از انقضــای مهلــت قانونی اعتراض ســند 
مالکیــت المثنــی وفــق مقــررات صــادر خواهدشــد شــماره چاپــی ســند  

ــخ انتشــار 1401/06/02  ــف 99   میباشــد   تاری 844125 ال
رونوشت : ستاد اجرایی فرمان امام ) ره (  

شناسه آگهی : 1369244                                                     7928

) آگهی رای هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی (

برابــر آراء صــادره هیــات تعییــن تکلیــف مســتقر در ثبــت اســناد و امــاک 
ــد  ــل تایی ــان ذی ــارض متقاضی ــه بامع ــات مالکان شهرســتان ســنندج تصرف
گردیــده لــذا بدیــن وســیله مشــخصات امــاک در دو نوبــت به فاصلــه 15 روز 
جهــت اطــاع عمــوم در روزنامــه کثیرالانتشــار و محلــی آگهی می گــردد. در 
صورتــی که اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضیــان اعتراضی 
داشــته باشــند مــی تواننــد از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی و در روســتاها از 
ــن اداره  ــه ای ــراض خــود را ب ــاه اعت ــا مــدت دو م ــخ الصــاق در محــل ت تاری
تســلیم نماینــد و پــس از اخــذ رســید ظــرف مدت یــک مــاه از تاریخ تســلیم 
اعتــراض دادخواســت خــود را بــه مرجــع قضایــی تقدیــم نمــوده و گواهــی 
اخــذ و تحویــل اداره ثبــت نماینــد. بدیهــی اســت در صــورت انقضــای مــدت 
مذکــور و عــدم وصــول اعتــراض ســند مالکیــت طبــق مقــررات صــادر خواهد 

شــد. صــدور ســند مالکیــت مانــع مراجعــه متضــرر بــه دادگاه نیســت.
بخش 13 :

ــه  ــای یدال ــام آق ــه ن ــی ب ــی دیم ــن مزروع ــه زمی ــک قطع ــدانگ ی 1- شش
ــه شــماره شناســنامه 363 صــادره ســنندج کــد  ــد ســیف ال احمــدی  فرزن
ــش 13  ــی بخ ــی از 22 اصل ــاک 148  فرع ــت پ ــی 3730977873 تح مل
حســین آبــاد  بــه مســاحت  37695 متــر مربــع کــه از نســق آقــای ســیف 

ــه آدرس ســنندج روســتای مامــوخ ســفلی ــه احمــدی  ب ال
ــه  ــای یدال ــام آق ــه ن ــی ب ــی دیم ــن مزروع ــه زمی ــک قطع ــدانگ ی 2- شش
ــه شــماره شناســنامه 363 صــادره ســنندج کــد  ــد ســیف ال احمــدی  فرزن
ــش 13  ــی بخ ــی از 22 اصل ــاک 149  فرع ــت پ ــی 3730977873 تح مل
حســین آبــاد  بــه مســاحت  12180 متــر مربــع کــه از نســق آقــای ســیف 

ــه آدرس ســنندج روســتای مامــوخ ســفلی ــه احمــدی  ب ال
ــه  ــای یدال ــام آق ــه ن ــی ب ــی دیم ــن مزروع ــه زمی ــک قطع ــدانگ ی 3- شش
ــه شــماره شناســنامه 363 صــادره ســنندج کــد  ــد ســیف ال احمــدی  فرزن
ــش 13  ــی بخ ــی از 22 اصل ــاک 150  فرع ــت پ ــی 3730977873 تح مل
حســین آبــاد  بــه مســاحت  4010 متــر مربــع کــه از نســق آقــای ســیف الــه 

احمــدی  بــه آدرس ســنندج روســتای مامــوخ ســفلی
ــه  ــای یدال ــام آق ــه ن ــی ب ــی دیم ــن مزروع ــه زمی ــک قطع ــدانگ ی 4- شش
ــه شــماره شناســنامه 363 صــادره ســنندج کــد  ــد ســیف ال احمــدی  فرزن
ــش 13  ــی بخ ــی از 22 اصل ــاک 151  فرع ــت پ ــی 3730977873 تح مل
حســین آبــاد  بــه مســاحت  17677 متــر مربــع کــه از نســق آقــای ســیف 

ــه آدرس ســنندج روســتای مامــوخ ســفلی ــه احمــدی  ب ال
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وزیر ارتباطات و فنــاوری اطلاعات ایران تاکید 
کرد که اینترنت پرسرعت را یک حق برای مردم 
می دانیم و تمام تلاشمان این است که یک شبکه 
پرســرعت، با کیفیت و امن را برای استفاده همه 

مردم فراهم کنیم. 
عیسی زارع پور- وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات - در آستانه 
هفته دولت و یک سالگی دولت سیزدهم، با حضور در یک برنامه 
تلویزیونی، به تشریح عملکرد، اقدامات و دستاوردهای وزارت 
ارتباطات در طول یک سال گذشته و برنامه های این وزارتخانه 

در سال آتی پرداخت.
زارع پور با اشاره به مهم ترین برنامه وزارت ارتباطات و فناوری 
اطلاعات برای ایجاد پوشــش ۲۰ میلیون فیبرنوری منازل و 
کسب وکارها گفت: ما در وزارت ارتباطات اینترنت پرسرعت را 
یک حق برای مردم می دانیم و تمام تلاشــمان این است که 
یک شبکه پرسرعت، با کیفیت و امن را برای استفاده همه مردم 

فراهم کنیم.
وی با بیان اینکه شبکه ارتباطی کشور از چهار لایه دسترسی، 
لایه داخل شهر یا استان که لایه تجمیع گفته می شود، لایه 
بین استان و در نهایت دروازه های اینترنت ملی برخوردار است 
اظهار کرد: ما در این چهار لایه چه برای ارتباطات ثابت و چه 
برای ارتباطات سیار، برنامه های متعددی را پیش بینی کرده ایم 
که ظرفیت های کشور را در این لایه ها توسعه دهیم تا شبکه 

پرسرعت و با کیفیت ایجاد شود.
وزیــر ارتباطات و فناوری اطلاعات افــزود: در برخی از این 
لایه ها بیش از ۱۰ سال نوسازی صورت نگرفته است، به ویژه 
در لایه شــهرها و داخل استان ها یا همان لایه تجمیع که در 
اختیار شرکت مخابرات ایران است؛ بنابراین برای جبران این 

عقب ماندگی یک کار بزرگ پیش رو داریم.
او با بیان اینکه در لایه دسترســی و برای ارتباطات ثابت کار 
بزرگ پروژه فیبرنوری منازل و کسب وکارها در دستور کار قرار 
گرفت ادامه داد: این پروژه یک پروژه راهبردی برای کشور است 

و حداقل تا سه دهه آینده، کشور را بیمه خواهد کرد.
زارع پور تشــریح کرد: تحقق این پروژه نیازمند یک بســته 
اجرایی، عملیاتی و حمایتی بود که خوشبختانه در دولت تدوین 
و تهیه شد و منابع مالی لازم برای آن تأمین شد و کاری که در 

ابتدا و از نگاه متخصصین غیرممکن به نظر می رسید اکنون به 
یک کار امکان پذیر تبدیل شده است.

وزیــر ارتباطــات و فنــاوری اطلاعات  با تأکیــد بر اینکه 
هدف گذاری ما این اســت که ۲۰ میلیون پوشش را تا پایان 
دولت ســیزدهم ایجاد کنیم گفت: در حال حاضر در ده استان 
کار شروع شده است و تاکنون حدود دو میلیون پوشش ایجاد 
شده و مردم می توانند به صورت آنلاین میزان پیشرفت پروژه را 

در سایت  Iranfttx.ir مشاهده کنند.
همچنین وی در ادامه سخنانش بیان کرد: تا پایان امسال پنج 
میلیون پوشش، سال آینده  هفت میلیون پوشش جدید و سال 
۱۴۰۳ نیز  هشت میلیون پوشش جدید ایجاد خواهیم کرد تا 
مجموعاً به ۲۰ میلیون برسد. البته این کار یک کار ملی است 
و همه دستگاه ها و سازمان ها باید پای کار بیایند و به این پروژه 

به عنوان یک تکلیف ملی نگاه کنند.
زارع پور ادامه داد: در لایه نوســازی شبکه ارتباطی در سطح 
شهرها و استان ها نیز برنامه داریم تا شرکت مخابرات بتواند این 
لایه شبکه ارتباطی را نوسازی کند. همچنین در لایه زیرساخت 
نیز پروژه افزایش ۷۰ درصدی ظرفیت شــبکه مادر مخابراتی 
کشور در دســت اجرا است که انشالله در دهه فجر این پروژه 
افتتاح خواهد شد. در حوزه تأمین اینترنت بین الملل هم متنوع 
کردن منابع و مســیرهای تأمین اینترنت را در دستور کار قرار 

داده ایم.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در ادامه با اشاره به برنامه های 
این وزارت خانه برای حمایت از شرکت های دانش بنیان نیز اظهار 
کرد: تلاش و برنامه وزارت ارتباطات این است که تمام کارهایی 
که در حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات انجام می شود با استفاده 
از ظرفیت بخش خصوصی و به ویژه شرکت های دانش بنیان 
انجام شــود.وی با تأکید بر اینکه اعتقاد داریم که محصولات 
ایرانی می توانند در بازارهای بین المللی عرضه شــوند گفت: 
به زودی نخستین محموله از محصولات دانش بنیان ایرانی در 

»صنعت شبکه« صادر می شود.
زارع پور با اشاره به توانمندی شرکت های ایرانی در تأمین و 
راه اندازی فیبر نوری در دریا نیز گفت: با افتخار اعلام می کنم 
که ما توان این را داریم که فیبرهای دریایی را با کمک بخش 
خصوصی شرکت های دانش بنیان، هم فیبرکشی و هم تعمیر 

کنیم و در هفته های آتی برنامه ای در دریای عمان یا خلیج فارس 
داریم که برای نخستین بار توسط دانش و تخصص ایرانی، تعمیر 

فیبرهای نوری زیر دریا را انجام خواهیم داد
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در ادامه با اشــاره به سهم 
اقتصاد دیجیتال در اقتصاد کشور بیان کرد: بحث اقتصاد دیجیتال 
موضوع بسیار مهمی است و در دولت سیزدهم به شکل ویژه ای 
مورد توجه قرار گرفته است؛ در همین زمینه هیئت دولت سال 
گذشــته اختیارات خود را به یک کارگروه ۱۰ نفر واگذار کرد تا 

موانع پیش روی توسعه اقتصاد دیجیتال را کنار بزنند.
وی  با بیان اینکه هدف گذاری ما این است که سهم اقتصاد 
دیجیتال در اقتصاد کشور به ۱۰ درصد برسد تشریح کرد: اقتصاد 
دیجیتال ســه لایه دارد. هسته اصلی اقتصاد دیجیتال حوزه 
ارتباطات و فناوری اطلاعات است. لایه دوم اقتصاد  پلتفرمی 
و توسعه کسب وکارهای مبتنی بر پلتفرم است. لایه سوم هم 
کاربرد حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات در سایر بخش ها است 

که امیدواریم در این سه لایه بتوانیم طعم شیرین فناوری را به 
مردم را بچشانیم.

زارع پور با اشاره به اقدامات وزارت ارتباطات به منظور تأمین 
ارتباطات پایــدار و با کیفیت برای زائران اربعین گفت: تلاش 
خواهیم کرد اینترنت مورد نیاز زائران عزیز را در مسیر حرکت 
زوار در داخل کشور و مخصوصاً در مرزها با استفاده از سایت های 
سیار و تقویت کننده ها تأمین کنیم. در مرز پرتردد مهران نیز قرار 
است بالن سازمان فضایی به منظور ارائه اینترنت مستقر شود. 
درباره موضوع کاهش هزینه های رومینگ نیز با طرف عراقی 
در حال رایزنی هســتیم و البته به مردم عزیز توصیه می کنیم 
استفاده از سیم کارت های عراقی را برای کاهش هزینه رومینگ 

مورد توجه قرار دهند.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در ادامه درباره آخرین اخبار 
ماهواره خیام نیز گفت: ما در کنار توجه به ظرفیت های داخلی 
برای بومی سازی صنعت فضایی، تعاملات بین المللی را برای 

تأمین نیاز روز کشور در دستور کار قرار داده ایم و ماهواره خیام 
حاصل این همکاری مشترک بود که با موفقیت بر مدار قرار 

گرفت.
وی افزود: پیش بینی ما این بود که عملیاتی شدن این ماهواره 
نیازمند چند ماه زمان است اما با توجه به طراحی های خوبی که 
انجام شده و با تلاش همکاران ما در مرکز ماهدشت این فرایند 
کوتاه شده و تصاویر اولیه ماهواره دریافت شده است و امیدواریم 
هفته آینده تصاویر کالیبره شده آن منتشر شود و بهره برداری 
عملیاتی این ماهواره نیز ظرف یک ماه آینده آغاز شود و داده های 

آن در اختیار بخش دولتی و خصوصی قرار گیرد.
زارع پور در ادامه با اشاره به برنامه های وزارت ارتباطات برای 
توسعه صنعت فضایی تصریح کرد: ما در لایه های مختلف به 
دنبال توسعه فناوری های بومی هستیم. از برنامه ساخت ماهواره 
و پرتاب آن تا راه اندازی ایستگاه های دریافت داده های ماهواره ای 
را به شکل جدی و شبانه ریزی در بخش های مختلف کشور 
پیگیری می کنیم. وی افزود: یکی از مصوباتی که شورای عالی 
فضایی داشت تثبیت لایه لئو بود؛ یعنی بتوانیم در مدارهای حدود 
۵۰۰ کیلومتر، ماهواره های متوســط و کوچک را در مدار قرار 
دهیم. الحمدالله کار باقوت پیش می رود و طلیعه های دستیابی به 

این هدف را با پرتاب ماهواره نور۲ شاهد بودیم.
وزیر ارتباطات ادامه داد: بنابراین در حال حاضر توانمندی این 
را داریم که ماهواره هایی تا ۵۰ کیلوگرم را در مدار ۵۰۰ کیلومتر 
قــرار دهیم و امیدواریم تا پایان امســال به توان پرتاب موفق 
ماهواره هایــی تا ۱۰۰ کیلوگرم برســیم. هدف گذاری ما این 
است که تا پایان دولت سیزدهم به توانمندی ساخت و پرتاب 

ماهواره هایی مثل خیام با وزن ۵۰۰ کیلوگرم برسیم.
زارع پور با تأکید بر اینکه در کشــور همه بســیج شده اند تا 
عقب ماندگی هایی که در گذشته داشته ایم با سرعت جبران کنیم 
و بتوانیم هم جایگاه خود را در رتبه ده کشور دارنده چرخه کامل 
صنعت فضایی حفظ کنیم و هم این جایگاه را ارتقا ببخشیم 
گفت: ما پنج یا ۶ ماهواره و محوله فضایی آماده تست و پرتاب، 
شامل ماهواره های سنجشی و مخابراتی و بلوک انتقال مداری 
ســامان را داریم. بلوک انتقال مداری برای انتقال ماهواره در 
مدارهای مختلف مورد اســتفاده قرار می گیرد که یک دانش 
راهبردی است و در پژوهشگاه فضایی به آن دست پیدا کرده ایم.

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات:

اینترنت پرسرعت را حق مردم می دانیم

 پرتاب تجهیزات علمی جدید به فضا 
بایک موشک ژرفاسنج

 تعمیر کابل دریایی فیبرنوری 
در ایران برای نخستین بار

ســازمان ملی هوانوردی و فضایی آمریکا )ناسا( تجهیزات 
علمی جدید را برای مأموریت های آینده با پرتاب یک موشک 
ژرفاسنج از مرکز پرواز والوپس در ایالت ویرجینیا، در آمریکا 

آزمایش می کند. 
این ســازمان قرار اســت در قالب ماموریتی تحت عنوان اســپید دمِون 
)SpEED Demon(، ماموریت نمایشی الکترودینامیک لایه های باریک 

با چگالی الکترونی بالا، ابزارهای دقیقی را با موشک ژرفاسنج پرتاب کند.
ابزارهایی که قبلًا در مأموریت های دیگر با موشــک های ژرفاسنج پرتاب  
شده اند، هم جدا از ابزارهای جدید پرتاب خواهند شد. کیفیت ابزارهای اسپید 
دِمون بر اساس نتایج این پرتاب بهبود خواهد یافت و سپس در تابستان ۲۰۲۴، 
از آب سنگ حلقوی کواجالین در جمهوری جزایر مارشال و احتمالاً با بسیاری 

دیگر از موشک های ژرفاسنج پرتاب خواهند شد.
این ابزارها از موشــک ژرفاســنج تریرِ مالموت که ارتفــاع آن ۴۰ فوت 
)۱۲/۱۹۲متر( است بین ساعت ۹ بعدازظهر ۲۲ آگوست )۳۱ مرداد( در منطقه 
زمانی شرقی و ساعت یک قبل ازظهر ۲۳ آگوست )اول شهریور( پرتاب خواهند 
شد. پرتاب پشتیبان از ۲۳ تا ۲۷ آگوست )اول تا پنجم شهریور( انجام خواهد 

شد.
درِ مرکز بازدیدکنندگان ناسا در مرکز پرواز والوپس، در روز پرتاب موشک 
برای مشــاهده پرواز به روی عموم گشوده خواهد شد. انتظار می رود پرتاب 
موشک از منطقه میانه اقیانوس اطلس، خلیج چساپیک مشاهده شود. برنامه 

زنده این مأموریت قرار اســت در ساعت ۲۰:۴۰ امشب در وبگاه والوپس در 
یوتیوب پخش شود.

در حالی که هدف اصلی اسپید دِمون، آزمایش بسته ابزار است، دانشمندان 
 )sporadic-E layers( امیدوارند لایه های باریک با چگالی الکترونی بالا
در یونوسفر، قسمت فوقانی برق دار اتمسفر زمین را که از گاز یونیزه شده ساخته 

شده است و پلاسما نامیده می شود، اندازه گیری کنند.
آرو بارجاتیــا )Aroh Barjatya(، محقق اصلی اســپید دمِون و مدیر 
آزمایشگاه ابزار فضایی و اتمسفری در دانشگاه علوم هوانوردی امِبری ریدل در 
ساحل دِیتونا در فلوریدا، اظهار می کند: لایه های باریک با چگالی الکترونی بالا 
مانند ابرهای تکه تکه نامرئیِ پلاسمای متراکم هستند که گاهی در ارتباطات 

رادیویی اختلال ایجاد می کنند.
او می افزاید: این لایه ها در سرتاســر کره زمین دیده می شــوند و اندازه و 
فعالیتشان در عرض های جغرافیایی میانی زمین در تابستان افزایش می یابد. 
داشــتن درک کامل از آن ها برای ســاخت مدل دقیق از آن ها و پیش بینی 

وقوعشان ضروری است.
روی زمین، لایه های باریک با چگالی الکترونــی بالا در ۶۲ و ۸۷ مایلی 
اتفاق می افتند؛ این دامنه ای است که مطالعه آن از نزدیک با ماهواره ها تقریباً 
غیرممکن است. فقط مأموریت های موشک های ژرف اسنج مانند اسپید دمون، 
فرصت پرواز از میان لایه ها را فراهم می کند و اندازه گیری دقیق این پدیده 
را روی زمین انجام می دهد. جریان های الکتریکی مرتبط با لایه های باریک 
با چگالی الکترونی بالا  قبلًا اندازه گیری شده اند اما نه با یک بسته جامع ابزار 
دقیق که این قابلیت را دارد که بینش عمیق تری درباره این فعالیت به ما بدهد.
بنا بر اظهارات بارجاتیا، اسپید دِمون در حال نمایش یک بسته ابزار همه جانبه 
در یک محموله علمی موشکی است. محموله اصلی، چهار محموله فرعی 
ابزاردار را خارج می کند و در نتیجه امکان اندازه گیری هم زمان در یک منطقه 
وسیع در فضا را فراهم می کند. دانشمندان انتظار دارند در آینده از این قابلیت 

برای بسیاری دیگر از موشک های ژرفاسنج استفاده شود.  
اسپید دِمون برای آزمایش فناوری طراحی شده است و بنابراین مانند سایر 
مأموریت های علمی متمرکز منتظر نخواهد ماند تا شرایط علمی دقیق فراهم 

شود.

 مدیرعامل شرکت ارتباطات زیرساخت گفت: کابل دریایی 
فیبرنوری در خلیج فارس قطع شــده و کابل پشتیبان نیز از 
سال های گذشته قطع بود اما اکنون با تکیه بر توانمندی داخلی 

در حال اتصال مجدد است. 
ظرفیت پهنای باند شــبکه انتقال از سال ۹۶ تا ســال ۱۴۰۰ از ۱۰ هزار و 
۴۱ گیگابیت برثانیه به ۳۶ هزار و ۳۱۳ گیاگابیت بر ثانیه رسیده است. در کنار 
آن ظرفیت اینترنت پهنای باند بین الملل که از سال ۹۶ تا  پایان سال ۱۴۰۰ 
از یک هزار و ۵۰۰ گیگابیت بر ثانیه به ۷هزار  ۱۱۹ گیگابیت برثانیه رسیده 
که حکایت از افزایش ۴.۷ برابری دارد.  همچنین ظرفیت پهنای باند داده های 
داخلی از سال ۹۶ تا پایان سال ۱۴۰۰ از ۶ هزار و ۹۸۶ گیگابیت بر ثانیه به 
۳۲ هزار گیگابیت برثانیه رسیده است. علاوه بر آن، ترانزیت بین الملل از سال 
۹۶ تا پایان ســال ۱۴۰۰ از هزار و ۵۰۰ گیگابیت بر ثانیه به ۴ هزار و ۹۹۴ 
گیگابیت بر ثانیه رسیده است.»امیر محمدزاده لاجوردی« صبح امروز با حضور 
در یک گفتگوی تلویزیونی درباره وضعیت ارتباطات زیرساختی کشور گفت: 
از زمانی که کاربر سعی می کند به اینترنت متصل شود تا زمانی که پاسخ را 
دریافت کند، یک مسیری طی می شود. در این مسیر اگر اختلالی به وجود بیاید 
روی کل ارتباطات تاثیر می گذارد. هرچقدر بتوانیم درخواست کاربران را محلی 
سازی کنیم، تجربه کاربری بهتری خواهیم داشت.معاون وزیر ارتباطات گفت: 
اکنون در مناطق پرجمعیت اگر دکل های مخابراتی )BTS( کم باشد، کاربر 
احساس کندی سرعت خواهد داشت. ارتباط کاربر اکنون مبتنی بر سیم های 
مسی برقرار می شود که سرعت محدودی دارد، به همین علت دولت سیزدهم 
نهضت فیبرنوری را راه اندازی کرد تا فناوری سیم مسی را پشت سر بگذاریم و 
فیبرنوری را جایگزین کنیم.لاجوردی تاکید کرد: بحث فیبرکشی کار سخت 
و دشواری اســت و دولت های قبل از راه اندازی آن فرارمی کردند اما اکنون 
برای توسعه زیرساخت ها و افزایش ســرعت، چاره ای نداریم که به سمت 
آن حرکت کنیم. مدتهاست لایه تجمیع که در اختیار شبکه مخابرات است 
بهسازی و نوســازی نداشته و از سرعت پیشرفت شبکه عقب مانده است. 
به همین دلیل دولت سیزدهم تصمیم گرفت که اپراتورهای ثابت و سیار را 
درگیر مقوله فیبرکشی کند تا این روند سرعت بگیرد.وی خاطرنشان کرد: از 
سال گذشته تا کنون به ۲ میلیون دسترسی فیبرنوری رسیدیم و تا پایان دولت 

سیزدهم آن را به ۲۰ میلیون می رسانیم. اکنون سرعت اینترنت ثابت در کشور 
۱۰ مگابیت بر ثانیه است و با فیبرنوری سرعت  تا ۱۰۰ مگابیت برثانیه افزایش 
پیدا می کند و کیفیت سرعت اینترنت را تا سه دهه آینده تضمین می کند.معاون 
وزیر ارتباطات درباره تجربه کاربران در خصوص کندی اینترنت افزود: برای 
رفع این مشکل در شهرهای تهران، مشهد، شیراز و تبریز قطب مراکز داده 
را راه اندازی خواهیم کرد. امســال با راه اندازی اولین قطب مرکز داده تجربه 
کاربران از دسترسی به اینترنت افزایش خواهد یافت.  وی تاکید کرد: اکنون 
میزان ازدحام و اشباع شبکه ارتباطی حدود صفر است و ۳۰ درصد بیش از نیاز 
کاربران پهنای باند ایجاد کرده ایم. به همین دلیل، زمانی که بخشی از ارتباطات 
ما به دلایل مختلف قطع است، دسترسی به اینترنت مختل نمی شود. اکنون 
در خلیج فارس بخشی از ارتباطات قطع شده اما کاربران احساس نمی کنند، 
چــرا که ۳۰ درصد مازاد نیاز کاربران پهنای بانــد داریم و آن را به ۵۰ درصد 
خواهیم رساند. لاجوردی تصریح کرد: اکنون درصد اندکی از تجهیزات شبکه 
ارتباطی کشور از محصولات بومی است ما معتقد هستیم که باید این میزان 
افزایش پیدا کند. ابتدای دولت سیزدهم ظرفیت انتقال اشباع شده بود و یکی 
از گزینه ها این بود که مانند گذشته از شرکت تولیدکننده خارجی استفاده کنیم 
اما معتقد بودیم که توانمندی داخلی وجود دارد. به همین دلیل با یک شرکت 
دانش بنیان داخلی قرارداد بستیم و کاری که برای اجرایی شدن آن به ۵ سال 
زمان نیاز بود را ظرف مدت یک سال به سرانجام رساندیم تا بتوانیم به ظرفیت 

شبکه انتقال خود اضافه کنیم.

 تی سی ال تلویزیون جدید 
با وضوح ۴K معرفی کرد 

شرکت چینی تی ســی ال تلویزیون 
T7G را در چین معرفی کرده اســت 
که ویژگی های جالبی دارد. این دستگاه 
وضوح ۴K و رفرش ریت ۱۴۴ هرتز 
دارد. این درحالی است که چندی قبل 
شرکت مذکور ســری تلویزیون های 

هوشمند T7E را رونمایی کرده بود.
 T۷E در اصل ویژگی های ســری T۷G
را دارد اما عملکرد آن ارتقا یافته است. نمایشگر 

 Local Dimming Dot Matrix Partition Light ســری جدید مجهز به فنــاوری
Control است. بیشترین میزان درخشندگی تصویر این نمایشگر ۱۰۰nit است و کیفیت رنگ ها نیز 
در آن ارتقا یافته اند. علاوه بر آن در سری T۷G سیستم صوتی های فای ۲.۱ کانالی به کار رفته است. 
پنج واحد ۶۰ واتی آن با فناوری Dolby Atmos ترکیب می شوند تا محتوای صوتی و تصویری 
خارق العاده ای ارائه کنند. همچنین در دستگاه های این سری از فناوری میدان صوتی هوشمند برای 

انتقال صدای فضایی بهتر استفاده شده است.
تلویزیون T۷G تی ســی ال دارای چند پورت HDMI۲.۱ با رفرش ریت های مختلف هستند. 
همچنین T۷G در اندازه های مختلف از ۵۵ تا ۸۵ اینچ عرضه می شود. قیمت مدل ۵۵ انچی ۳۵۹۹ 

یوان و نسخه ۸۵ اینچی ۸۹۹۹ یوان است.

 آیفون 1۴ به جای چین 
در هند تولید می شود

پس از افزایــش تنش ها میان دولت 
های آمریکا و چین و قرنطینه مربوط به 
کووید۱۹ در سراسر این کشور آسیایی 
به نظر می رسد اپل تصمیم گرفته تولید 

آیفون۱۴ را در هند آغاز کند.
به گفته منابع آگاه این شرکت مشغول همکاری 
با تهیه کنندگان تجهیزات است تا تولید در هند 
را افزایش دهد و از سوی دیگر مدت زمان عقب 
ماندگی تولید آیفون های جدید که در نسخه های 

قبلی ۶ تا ۹ ماه بود را کاهش دهد.فاکسکان به عنوان تامین کننده تایوانی اپل فرایند بارگیری کالاها از 
چین و سرهم بندی آیفون ۱۴ در کارخانه خود واقع در شهر چنای در هند را بررسی کرده است. تولید 
نخستین دستگاه های آیفون ۱۴ در هند احتمالا در اواخبر اکتبر یا نوامبر تکمیل شود.این شرکت از مدتی 
قبل سعی دارد فرایند تولید برخی تجهیزات آیفون را از چین به بازارهای دیگر از جمله هند )دومین بازر 

بزرگ موبایل جهان( منتقل کند و همچنین تصمیم دارد آی پد را نیز در همین کشور تولید کند.
اهمیت هند و کشورهایی مانند مکزیک و ویتنام برای تامین کنندگان تجهیزات برندهای آمریکایی 
بسیار افزایش یافته است زیرا برندهای مذکور سعی دارند تولید محصولات خود را از چین به نقاط دیگر 
منتقل کند.هفته گذشته گزارشی جدید نشان داد تامین کنندگان تجهیزات اپل مشغول مذاکراتی هستند 

تا اپل واچ و مک بوک را برای نخستین بار در ویتنام تولید کنند.

قوانین جدید برای توسعه صنعت 
پهپادی در چین

رگولاتوری چین در حوزه حمل و نقل 
هوایی با هدف تهیه یک نقشــه راه به 
منظور توسعه کاربرد پهپاد در حوزه های 
مختلف، قوانین جدیدی را تدوین کرده 

است.
این قوانین مربوط به صنعت حمل و نقل مرتبط 
با استفاده از پهپادهای غیرنظامی است. نگارش 
قوانین جدید برای استفاده از پهپادهای غیرنظامی، 
استفاده از آنها برای حمل و نقل کالا در مسیرهای 

درون شهری و به شکل مداوم و طولانی مدت را تسهیل می کند.قوانین یادشده که توسط اداره هواپیمایی 
کشوری چین پیشنهاد شده اند شامل هدف گذاری هایی برای سه مقطع زمانی در سال های ۲۰۲۵، ۲۰۳۰ 

و ۲۰۳۵ هستند و در آنها ظرفیت پهپادی مورد استفاده در حوزه غیرنظامی هم پیش بینی شده است.
شرکت های زیادی در چین قصد دارند برای ارائه خدمات حمل و نقل با پهپاد یا ربات های چهارچرخ 
خودران وارد عمل شوند، ولی نبود قوانین مشخص و احتمال برخورد این ابزار با انسان ها یا ساختمان ها 
و تبعات آن مشکلات زیادی را به وجود آورده است.اداره هواپیمایی کشوری چین هدف از این اقدام را 
تقویت توان رقابتی چین در عرصه بین المللی در زمینه استفاده از هواپیماهای بدون سرنشین و نیز بالا 
رفتن توانایی آن برای تدوین قوانین و استانداردهای بین المللی هوانوردی غیرنظامی و تبدیل شدن به یک 

قدرت برتر در حوزه هوانوردی غیرنظامی اعلام کرده است.

تست قابلیت کپی شده از اپلیکیشن محبوب در اینستاگرام
اینستاگرام در حال آزمایش قابلیت جدیدی به نام 
»کاندید چلنجز” )Candid Challenges( است که 
 )BeReal( شباهت چشمگیری به اپلیکیشن بی ریل
دارد و به نظر می رســد از ایــن برنامه محبوب، 

کپی برداری شده است. 
الســاندرو پالوسی، طراح برنامه و افشــاگر معروف، در توییتر 
اسکرین شاتی ارسال و اعلام کرد اینستاگرام در حال تست قابلیتی 
اســت که تقریبا مشابه بی ریل به نظر می رسد.یک سخنگوی 
اینستاگرام تایید کرد این قابلیت در مرحله آزمایشی اولیه است 

اما حاضر نشد اطلاعات بیشــتری ارائه کند.به گفته پالوسی، 
کاربرانی که از این قابلیت استفاده می کنند، در زمان های مختلف 
روز اعلانی مشاهده خواهند کرد که از آنها می خواهد عکسی از 
اطرافشان بگیرند. بمحض دریافت این اعلان، دوربین اینستاگرام 
باز خواهد شــد و به کاربران دو دقیقه فرصت می دهد عکسی 
از خود بگیرند. محتوای تولید شــده در این چالش ها، در بخش 
استوری ها به اشتراک گذاشته می شود.اگر این قابلیت آشنا به نظر 
می رسد برای این است که تقریبا مثل اپلیکیشن بی ریل است 
که به عنوان جایگزین جدید پلتفرمهای رسانه اجتماعی رایج، 

شناخته شده است.اپلیکیشن عکس محبوب بی ریل، هر روز در 
یک زمان مشخص، از کاربران می خواهد یک عکس گرفته و 
برای دوستانشان پست کنند. افراد با دریافت اعلانی که به آنها 
می گوید وقت آن است که واقعی باشند، تنها روزی یک بار پست 
می گذارند. با یک کلیک، این اپلیکیشن دو عکس همزمان یکی 
از دوربین جلویی و دیگری از دوربین عقبی می گیرد.این اپلیکیشن 
که بین نسل جوان طرفدار پیدا کرده است، طی ماه های اخیر شاهد 
رشد محبوبیتش بوده و اکنون در جایگاه محبوب ترین اپلیکیشن 
فروشگاه اپ استور اپل جلوس کرده است در حالی که اینستاگرام 

در رتبه هشتم و فیس بوک در رتبه هجدهم قرار دارد. بی ریل در 
طول اکثر اوقات تابستان، در میان ۱۰ اپلیکیشن محبوب اپ استور 
قرار داشت. بر اساس گزارش وب سایت انگجت، مارک زاکربرگ، 
مدیرعامل مِتا پلتفرمز- شرکت مادر اینستاگرام- گفته است آینده 
مِتا در گروه جذب کاربران جوانی است که به میزان فزاینده زمان 
خود را در پلتفرم های غیر مِتا صرف می کنند. اگرچه تیک تاک 
اکنون بزرگترین رقیب اپلیکیشن های مِتا به شمار می رود اما این 
شرکت، به دقت رقیبانش را رصد کرده و قابلیتهای سرویسهای 

دیگر را کپی پرداری می کند.
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